
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen i afd. 13 d. 130115 

 

Deltagere:  Rita, Carlo, Leif, Dosta og Anne 

Dagsorden  

1. Siden sidst 
2. Placering af fjernsyn 
3. Eventuelt 
 

1. Siden sidst 
Garageportene er ved at blive udskiftet. Port i nr. 13 og 18 udskiftes samtidig. 
Årsskiftet er forløbet fredeligt uden skader nogen steder. 
 
Kældervinduer bliver udskiftet hvis nødvendigt, resten males 
Der er ved at blive indhentet tilbud på oprydning på skrænten ned mod boldbanen. 
 
Der er kommet tilbud om kursus for afdelingsbetyrelsesmedlemmer i SAB. 
 

2. Placering af fjernsyn 
Vi har fået et fjernsyn til mødelokalet. Sættes op i det bagerste rum i et skab på væggen ind mod 
det store lokale. 
 

3.  Eventuelt 
Der er en utæthed under en altan i opgang 13, så der siver vand ind i et kælderrum. Carlo tager op 
med administrationen, hvad der kan gøres ved det og om det er noget, der giver anledning til at 
efterse andre altaner. 

Der er problemer med, at rygeforbuddet i opgange ikke bliver overholdt, hvilket kan genere andre 
beboere, der færdes i opgangene. 

 

 

Referent: Anne 

 


